
Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva ( OcZ) obce Záriečie zo dňa 09.08.2022 

Program :             Podľa priloženej pozvánky 

Prítomní :             Anna Beňová, Mgr. Katarína Daníková, Andrea  Nosková, Ing. Rastislav  

                             Kredatus, Štefan Chodúr Milan Lišanik, Miloš Zvonek 

Ospravedlnení:      

Overovatelia:       Anna Beňová, Ing. Rastislav Kredatus 

Prizvaní:               Ing. Anna Hoštáková 

Zapisovateľ:        Ing. Andrea  Pecková 

Obsah : Starosta privítal poslancov, zhodnotil, že sú  prítomní všetci siedmi poslanci, otvoril 

zasadnutie obecného zastupiteľstva. Zasadnutie je uznášania schopné.   

►  Obecné zastupiteľstvo (ďalej OcZ) schválilo  programu zasadnutia tak ako bol predložený 

v pozvánke. 

►   V treťom bode programu starosta predložil poslancom na schválenie prípravu podkladov 

na podanie žiadosti o NFP pre rozostavanú obecnú budovu. Je potrebné dať vypracovať 

zmenu projektovej dokumentácie, vypracovať žiadosť o NFP, predbežne sú nacenené 

výdavky na cca 5000,- eur. Prípravu podkladov odôvodnil doterajšími skúsenosťami 

z realizovaných projektov, ktoré boli schválene až na druhý prípadne tretí krát. Podľa neho 

a odporúčania agentúry je potrebné poslať žiadosť  hneď v prvých kolách výziev pokiaľ je 

dosť financií, prípadne nemusia byť už v ďalšom období príslušné výzvy, veľké množstvo 

verejných budov potrebuje opravu.  

P. Lišanik sa informoval koľko nám preplatia z dotácie. Toto je závislé od nového rozpočtu 

po zmene stavby, ktorý zatiaľ nie je. Starosta navrhuje umiestniť v budove múzeum starej 

školy, vytvoriť priestory pre zložky v obci, po 5-tich rokoch udržateľnosti, by sa videlo, či je 

toto využitie budovy potrebné. Žiadosť by sa mohla podať koncom septembra. 

P.R. Kredatus – pred hlasovaním potrebuje vedieť koľko financií treba mať pre fungovanie 

obce do konca roka. Keď nie je prítomná p. účtovníčka, je ťažké schvaľovať výdavky. 

Zastupiteľstvo nie je proti podaniu projektu, ale nevie rozhodnúť ohľadom výšky potrebných 

financií bez potrebných podkladov. 

Starosta uzatvoril diskusiu skonštatovaním, že nech sa projektu venujú novozvolení členovia 

po komunálnych voľbách.      

►     Vo štvrtom bode sa prerokovala žiadosť zástupcov bytoviek súp.č. 113, 114 a 269 –

cesta k bytovkám. Predbežný odhad na opravu povrchu asfaltovaním je cca 12 000,- eur. 

V diskusii sa prebrala možnosť financovať z rezervného fondu, rozsah opravy cesty, následne 

sa diskutovalo o nasledujúcej vykurovacej sezóne v ZŠ s MŠ Záriečie, o navýšení cien 

elektriny a platov zamestnancov v štátnej správe.  Starosta osloví projektantov o vypracovanie 

projektovej dokumentácie a rozpočtu. Potom sa rozhodne. 

V závere poslanci schválili vo výške cca 3000,- eur na náter a opravu šindľovej strechy na 

letnom amfiteátri a studničkách v Klecenci. 

►    Piaty bod programu bol venovaný informáciám  starostu. Poškodenie majetku letného 

amfiteátra nastriekaním symbolov hákového kríža a iných symbolov na oknách a drevených 

prvkoch rieši a vyšetruje NAKA. 

Pripravuje sa VO na peletky spoločne s ostatnými obcami doliny. Situácia bude zložitá. 

Podanie žiadosti o NFP na detské ihrisko preveruje p. Bednárová z MASky, či by bolo možné 

žiadať z programu IROP. Pokiaľ nebude od nej stanovisko,  na projekt a zatiaľ nebude 

podávať žiadosť o NFP. 

V závere zasadnutia hlavná kontrolórka predložila Správu z kontroly plnení uznesení 

z posledného zastupiteľstva 13.07.2022, poslanci vzali na vedomie. 



Následne starosta  poďakoval prítomným za účasť a ukončil zastupiteľstvo. 

  

 

 

 

 Zapísala :          Ing. Andrea Pecková   

 

 

 

  Overovatelia: :  Anna Beňová                                                            Ing. Jozef Kollár 

                            Ing. Rastislav Kredatus                                                 starosta obce     


